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Pisemna informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Mroczy o działalności Rady w 

okresie międzysesyjnym, o zgłoszonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz postulatach 

mieszkańców tj. za okres  15.06.2024r. do 22.08.2024r. 

  

1. W w/w terminie realizowałam, przy współudziale Wiceprzewodniczących oraz wsparciu 

Państwa Radnych Rady Miejskiej zadania i obowiązki wynikające z Ustawy o 

samorządzie gminnym oraz zawarte w Statucie Gminy Mrocza. W ramach powyższych 

zadań i obowiązków były to m.in. następujące przedsięwzięcia: 

a) dnia 17.06.br w Świetlicy Wiejskiej we Wyrzy wspólnie z Radnym Krzysztofem 

Rotkiewiczem uczestniczyliśmy w zebraniu wiejskim w sprawie wyborów organów 

Sołectwa. Sołtysem Sołectwa Wyrza została wybrana ponownie Żaneta Stakuć; 

b) dnia 17.06.br w Świetlicy Wiejskiej w Drążnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Mroczy -  Lidia Skiba i Radny Rady Miejskiej w Mroczy – Zbigniew Przybylski, 

uczestniczyli w zebraniu wiejskim w sprawie wyborów organów Sołectwa. Sołtysem 

Sołectwa Drążno został wybrany ponownie Waldemar Splitt; 

c) dnia 18.06.br w Świetlicy Wiejskiej w Matyldzinie wspólnie z Radnymi Rady 

Miejskiej Krzysztofem Rotkiewiczem i Włodzimierzem Kobyłeckim 

uczestniczyliśmy w zebraniu wiejskim w sprawie wyborów organów Sołectwa. 

Sołtysem Sołectwa Matyldzin został wybrany ponownie Marek Maciejewski; 

d) dnia 19.06.br w Świetlicy Wiejskiej w Rościminie Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej w Mroczy Lidia Skiba i Radni Rady Miejskiej Krzysztof Rotkiewicz i 

Krzysztof Leper, uczestniczyli w zebraniu wiejskim w sprawie wyborów organów 

Sołectwa. Sołtysem Sołectwa Rościmin został wybrana ponownie Henryk Kimber; 

e) W dniu 20.06.br w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Mrocza odbyło się zebranie 

mieszkańców Osiedla „Stare Miasto”. Głównym celem zebrania był wybór Zarządu 

Osiedla oraz jego Przewodniczącego. W zebraniu uczestniczyli Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej w Mroczy Lidia Skiba i Radni Rady Miejskiej Wioletta Wika – 

Lewandowska, Sebastian Sobieszczyk i Krzysztof Rotkiewicz. Nowym 

Przewodniczącym  został Marcin Lewandowski; 

f) W dniach 20-21 czerwca w Hali Widowiskowo – Sportowej w Mroczy odbyły się 

uroczystości pożegnania roku szkolnego 2023/2024 Szkoły Podstawowej im. Wojska 

Polskiego w Mroczy. W uroczystościach uczestniczyli Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej w Mroczy Lidia Skiba i Radni Rady Miejskiej Włodzimierz Kobyłecki; 
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g) w dniu 21 czerwca 2024 roku w budynku Szkoły Podstawowej im. Wojska Polskiego 

w Mroczy odbyła się uroczystość pożegnania roku szkolnego 2023/2024 Technikum 

Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Mroczy. W uroczystości 

uczestniczył Radny Włodzimierz Kobyłecki; 

h) w dniu 21 czerwca 2024 roku wspólnie z Radnym Sebastianem Sobieszczykiem 

uczestniczyliśmy w Szkole Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Witosławiu w  

uroczystości pożegnania roku szkolnego 2023/2024; tego samego dnia w godzinach 

popołudniowych wspólnie z radnym Krzysztofem Rotkiewiczem uczestniczyliśmy w 

uroczystościach zakończenia roku szkolnego Niepublicznej Szkoły Podstawowej 

"KMK KOS" w Kosowie; 

i) dnia 22.06.br uczestniczyłam wspólnie z Radnymi Rady Miejskiej Włodzimierzem 

Kobyłeckim, Arkadiuszem Lange i Patrycją Gill w pikniku rodzinnym 

organizowanym przez Zarząd Osiedla Młodych w Mroczy; tego samego dnia 

wspólnie z Radnym Grzegorzem Bilińskim uczestniczyliśmy w pikniku rodzinnym 

organizowanym przez Sołectwo Drzewianowo; również tego dnia Radny Krzysztof 

Rotkiewicz uczestniczył w pikniku rodzinnym Sołectwa Kosowo; 

j) W dniu 24.06.br. w Hali Widowiskowo-Sportowej w Mroczy odbyło się zebranie 

mieszkańców Osiedla Jedynka w sprawie wyboru Zarządu Osiedla oraz jego 

Przewodniczącego. W zebraniu uczestniczyli Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Mroczy Lidia Skiba i Radny Rady Miejskiej Krzysztof Rotkiewicz. Na 

Przewodniczącego Osiedla Jedynka wybrany został Tomasz Jankowski; 

k) W dniu 25.06.br w Świetlicy Wiejskiej w Drzewianowie odbyło się Zebranie 

Wiejskie Sołectwa Drzewianowo. W zebraniu uczestniczyłam wspólnie z 

Grzegorzem Bilińskim. Na Sołtysa Sołectwa Drzewianowo została wybrana Anita 

Wydef; 

l) W dniu 26 czerwca 2024 r. o godzinie 18:00 w Remizie OSP w Mroczy odbyło się 

Zebranie Osiedla "Młodych" w sprawie wyboru Zarządu Osiedla oraz jego 

Przewodniczącego. W zebraniu uczestniczyli Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Mroczy Lidia Skiba oraz Radni Rady Miejskiej Patrycja Gill, Arkadiusz Lange i 

Krzysztof Rotkiewicz. Na Przewodniczącego Zarządu Osiedla Młodych w mieście 

Mrocza została wybrana ponownie Beata Dudzińska; 

m) dnia 27 czerwca br. w Świetlicy Wiejskiej w Krukówku odbyło się zebranie wiejskie, 

podczas którego przeprowadzone zostały wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej. W 

zebraniu uczestniczyła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Mroczy Lidia Skiba 
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oraz Radni Rady Miejskiej Arkadiusz Lange i Krzysztof Rotkiewicz .Sołtysem 

Sołectwa Krukówko został Pan Wojciech Jan Kobylarz; 

n) dnia 28 czerwca 2024 roku w świetlicy wiejskiej w Wielu odbyło się zebranie 

w sprawie wyborów organów Sołectwa Wiele. W zebraniu uczestniczyłam wspólnie z 

Radnymi Patrycją Gill, Arkadiuszem Lange i Krzysztofem Rotkiewicz. Marek 

Wenerski ponownie został wybrany na Sołtysa Sołectwa Wiele. 

o) dnia 29.06.br uczestniczyłam w uroczystościach związanych z 10-leciem Harcerskiej 

Stanicy Wodnej w Rościminie; 

p) 30 czerwca br. w Świetlicy Wiejskiej w Kaźmierzewie zorganizowany został „Piknik 

Rodzinny”. W imprezie wziął udział Radny Marcin Musiał; 

q) 20 lipca 2024 roku w Parku Dworskim w Witosławiu wspólnie z Radnym 

Krzysztofem Rotkiewiczem uczestniczyliśmy w Witosławskich Impresjach; 

r) 24 lipca 2024 roku w związku ze Świętem Policji, wspólnie z Radnym Powiatu 

Nakielskiego - Jarosław Odrobińskim, oraz Sekretarz Miasta i Gminy Mrocza – 

Renata Jesionowska – Zawieja udaliśmy się do Komisariatu Policji w Mroczy, aby 

na ręce Kierownika Ogniwa Prewencji Komisariatu Policji w Mroczy – asp. sztab. 

Piotra Majewskiego, złożyć życzenia z tej okazji;  

s) dnia 28 lipca 2024 roku w Orlu odbyły się uroczystości z okazji Narodowego Dnia 

Pamięci Powstania Warszawskiego. W wydarzeniu uczestniczyłam wspólnie z 

Radnymi Krzysztofem Rotkiewiczem, Sebastianem Sobieszczykiem i Marcinem 

Musiał; 

t) 1 sierpnia 2024 roku odbyło się spotkanie z uczestnikami Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Mroczy, w którym uczestniczyłam wspólnie z Wiceprzewodniczącym 

Rady Miejskiej w Mroczy Tomaszem Tarnolickim oraz Posłanką na Sejm RP Iwoną 

Kozłowską i z Burmistrzem Miasta i Gminy Mrocza – Jarosławem Okonkiem. W 

trakcie spotkania zapoznaliśmy się z działalnością placówki oraz warunkami 

lokalowymi. Zaprezentowany został również nowy Ford Transit, którego zakup 

dofinansowany został w ramach projektu pn. „Zakup nowego mikrobusa do przewozu 

osób z niepełnosprawnościami na zajęcia służące rehabilitacji, w celu wyrównywania 

różnic między regionami”. Dofinansowanie otrzymano ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

u) W dniu 01.08.2024r. wspólnie z Radnymi uczestniczyliśmy w konwencie dot. 

przyznania nagrody honorowej tj. Statuetki Króla Jagiełły. 
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v) W dniu 08.08.br. uczestniczyłam w spotkaniu dot. organizacji meczy przez drużynę 

Tarpan Mrocza w związku z awansem do IV ligii.  

w) w dniach 15-18.08.br w Mroczy odbywały się uroczystości z okazji tzn. „Dni 

Mroczy”, w tym m.in. Gminne Obchody Święta Wojska Polskiego oraz Jubileusz 

631-lecia Parafii pw. św. Mikołaja w Mroczy, Jubileusz 50-lecia Oddziału Miejsko-

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Mroczy, Otwarte 

Mistrzostwa Województwa Kujawsko-Pomorskiego w Szachach Klasycznych, 

koncerty, rajdy, pokazy i wiele innych. Podczas sobotnich uroczystości została 

wręczona Statuetka Króla Jagiełły radnemu Markowi Wenerskiemu. Podczas tych dni 

w delegacjach i uroczystościach wzięli udział Radni Rady Miejskiej tj. Lidia Skiba, 

Marek Wenerski, Marcin Musiał, Włodzimierz Kobyłecki, Sebastian Sobieszczyk, 

Wioletta Wika-Lewandowska, Patrycja Gill, Krzysztof Rotkiewicz; 

x) w okresie od 15.06.2024r. do 22.08.2024r. wielokrotnie pełniłam dyżur w biurze RM, 

gdzie rozpatrywałam sprawy bieżące; interesantów brak. 

2. W przedstawionym okresie do Rady Miejskiej nie wpłynęło żadne zapytanie radnych 

oraz postulat mieszkańców. Zgłoszono trzy interpelacje. Dwie Radnego Włodzimierza 

Kobyłeckiego – na które zostały udzielone odpowiedzi przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Mrocza Jarosława Okonka. Na interpelacje Wioletty Wika-Lewandowskiej do dnia 

dzisiejszego nie udzielono odpowiedzi. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Mroczy  

                                               Magdalena Musiał-Resler 

 

 


